
环保型铅笔 HB 城霖 多种

产品名称 环保型铅笔 HB 城霖 多种

公司名称 商丘市梁园区城霖铅笔厂

价格 .00/个

规格参数 铅芯硬度:HB
品牌:城霖
用途:多种

公司地址 中国 河南 商丘市梁园区
商丘市梁园区青年路西段

联系电话 86 0370 2826528 13233889908

产品详情

铅芯硬度 HB 品牌 城霖
用途 多种 外壳材质 塑料
型号 001 特色 环保
款式 彩虹 铅芯颜色 彩色
包装形式 彩盒 贸易属性 批发

我厂长期以来从事铅笔业的研究，规模较大，具有雄厚的技术力量。为响应国家保护森林，爱护地球
，建设节约型环保社会的号召，在生产纸制环保铅笔的基础上，又成功研制开发了秸秆铅笔一次成型
设备和技术（国家专利号zl2008 2 0230809.3）。秸秆铅笔原料成本低、效益高、回报快、一次性消费品
，市场永不饱和，属国内首创，具有国际先进水平。zbc-58型多功能秸秆铅笔一次性成型机，体积小
、耗电低、效益高；具有国际领先水平，简化了木质铅笔，纸制铅笔生产中的繁琐工艺。秸秆铅笔利
用价格低廉的锯末或农作物秸秆配制而成，可生产多种规格的铅笔，外表光滑、品种多。生产无噪音
、无污染、无毒无味、安全等符合国家标准。设备占地少，单人可操作，日产上万支铅笔，是中小投
资者，下岗职工，农村家庭创业及秸秆铅笔厂转产的理想设备，本厂还供纸制铅笔设备，免费培训技

术供投资者接产。

i plant for a long time engaged in the pencil industry, on a larger scale, with a strong technical force. in response to
the protection of national forest and caring for the earth and building a conservation-minded society called on
environmental protection, environmental protection, paper production in pencil on the basis of successfully

developed a straw pencil molding equipment and technology. raw materials pencil straws cost-effective, quick, one-
time consumer goods, and never saturated the market, is a national initiative with the international advanced level.

zbc-58-type multi-purpose one-time straw pencil machine, small size, low power consumption and high
efficiency; international leading level, to simplify the wooden pencil, paper pencil in the production process

cumbersome. straw pencil to use low-cost or sawdust from the preparation of crop stalks, can produce a variety of
standard pencil, looks smooth and cultivars more. production without noise, pollution-free, non-toxic tasteless



and security in line with the national standards. equipment covers an area of low single operational, nissan, 10,000
pencils, is the small and medium-sized investors, laid-off workers, rural families and start changing the ideal straw

qianbi chang, also for the paper pencil factory equipment, technical training for free attended investors.
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